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Městský obvod – Statutární město Pardubice 

Městský obvod Pardubice VII – Úřad MO Pardubice VII 
 

 

Zápis z 19. zasedání Zastupitelstva Městského obvodu (dále jen Z MO) 
Pardubice VII, které se konalo dne 7. 9. 2022 

 
 

Jednání se uskutečnilo v zasedací místnosti Úřadu Městského obvodu Pardubice VII. 
Pozn.: v zápise jsou přítomní zasedání Z MO uvádění bez akademických titulů a hodností. 
 

Přítomno: 13 členů Z MO z celkového počtu 15 členů Z MO 

Omluveni: Š. Fraňková, J. Rychtecký 
 

I 

Zpráva ověřitelů z 18. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII, jmenování 
ověřitelů zápisu z 19. zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII, jmenování 

zapisovatele 
Zápis z 18. zasedání Z MO byl ověřen bez doplnění a změn. Ověřiteli zápisu 19.zasedání Z MO 

byli jmenováni R. Kalášek, O. Kovařík. Zapisovatelkou byla jmenována P. Žďárská, KÚ. 

II 

Volba návrhové komise 
Návrh předložil V. Čapek, starosta MO PVII. Členy návrhové komise byli navrženi J. Tomšů, 

F. Rais. 

Usnesení č.: 169/19-9/2022 
Z MO Pardubice VII schvaluje za členy návrhové komise J. Tomšů a F. Raise. 

- pro: 13 
- proti: 0 

- zdrž.: 0 

III 

Zpráva starosty Městského obvodu Pardubice VII o činnosti Rady MO 
Pardubice VII v mezidobí zasedání Zastupitelstva MO Pardubice VII 

- Jednání s občany – zeleň v Nové Trnové, stromy u garáží v Ohrazenicích, problémoví 

návštěvníci na Ohrádce, stojan na kola u podchodu ul. Nádražní, rušení nočního klidu u 

restaurace U Skalů, hluk z rychlostní komunikace I/37. 

- Dětské dny SDH a MO, žákovský turnaj v kopané Sokol Rosice, pietní akce v lesoparku J. 

Potůčka a návštěva piety v obcích Břasy a Senice, dědečkova výstava historických strojů 

v Doubravicích, sportovní den v ZŠ Ohrazenice, nohejbalový turnaj SDH Trnová,30.leté výročí 

firmy AWOS. 

- Dar f. PS Brno – tři dřevěné altány, opravy domků na Ohrádce a Březince, instalace venkovní 

posilovny na Březince, provazová pyramida u sv. mostu, zpřístupněn herní hrad v ul. Arbesova,  

Stavby -  chodník Prokopa Holého, opravy Bazény, fasáda OD Rosice a střecha OD 

Doubravice, část vozovky účelové komunikace v Doubravicích, chodníky a zeleň M. 

Pujmanové, tři kontejnerová stání J. Jabůrkové, veřejné ohniště u lesoparku J. Potůčka, 

chodníky ul. Písková. 

Samoobsluha v Rosicích v provozu s novým nájemcem. 

- Kontrolní dny na stavbě CZSH N. Trnová, jednání s Dr. Kaplanem – veřejný prostor J. 

Jabůrkové 

- Výběrová řízení – sekací traktor, stavba dopravní napojení u polikliniky Nová Trnová, úprava 

dvoru OD Ohrazenice, projekt hospodářský dvůr Ohrazenice, odvodnění vozovky ul. 

Poláčkova. 

- Podnět – místo pro karavany u sv. mostu. 

- Jednání – problematika objektu U Skalů. 
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- Urgence instalace radaru ul. Hradišťská. 

- OD MmP – dohoda s ŘSD a SŽ – opravy vozovek a nadjezdu Gen. Svobody. 

- Jednání s primátorem – problematika cizinců v Pardubicích. 

- Jednání s ředitelem MP. 

- Předání staveniště rybníček Ohrazenice. 

- Účast na pozemkové komisi rady města. 

Usnesení č.: 170/19-9/2022 
Z MO Pardubice VII bere zprávu starosty na vědomí. 

- pro: 13  

- proti: 0 
- zdrž.: 0 

IV 

Vlastní program 
1. Vyhodnocení Výborů ZMO Pardubice VII za rok 2022 

2. Vyhodnocení plnění rozpočtu MO Pardubice VII za 1. pololetí 2022 

3. Informativní zpráva o investičních akcích realizovaných v rámci rozpočtu MO 

Pardubice VII na rok 2022 

4. Vyhodnocení Programu rozvoje na období 2019 – 2022 

Usnesení č.: 171/19-9/2022 
Z MO Pardubice VII schvaluje program 19. jednání ZMO s doplněním bodu 5 – 
Rozpočtové opatření č. 7 k rozpočtu Městského obvodu Pardubice VII. 

- pro: 13 

- proti: 0 
- zdrž.: 0 

 

1. Vyhodnocení Výborů ZMO Pardubice VII za rok 2022 

Zpracovala P. Žďárská, pracovnice úřadu, předkládají M. Fuchsa a M. Prokůpek, předsedové 

výborů.   

Usnesení č.: 172/19-9/2022 
Zastupitelstvo Městského obvodu Pardubice VII schvaluje vyhodnocení činnosti 
výborů ZMO Pardubice VII za rok 2022. 

- pro: 13 

- proti: 0  

- zdrž: 0 

 

2. Vyhodnocení plnění rozpočtu MO Pardubice VII za 1. pololetí 2022 

Zpracovala R. Hančová, vedoucí EO, předkládá V. Čapek, starosta MO Pardubice VII, FV 

zprávu projednal a doporučuje zprávu ke schválení na jednání ZMO. 

Usnesení č.: 173/19-9/2022 
Z MO Pardubice VII schvaluje vyhodnocení plnění rozpočtu Městského obvodu 
Pardubice VII včetně rozpočtu sociálního fondu za 1. pololetí 2022 

- pro: 13 

- proti: 0  

- zdrž.: 0  

 

3. Informativní zpráva o investičních akcích realizovaných v rámci rozpočtu MO 

Pardubice VII na rok 2022 

Zpracoval T. Vencl, vedoucí ŽPOD a M. Hladík, oddělení investic, předkládá V. Čapek, 

starosta MO Pardubice VII. 

Usnesení č.: 174/19-9/2022 
Z MO Pardubice VII bere předloženou zprávu na vědomí. 

- pro: 13 

- proti: 0  

- zdrž.: 0  
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4. Vyhodnocení Programu rozvoje na období 2019 – 2022 

Zpracovala M. Kroutilová, tajemnice úřadu, předkládá V. Čapek, starosta MO Pardubice VII. 

Usnesení č.: 175/19-9/2022 
Zastupitelstvo MO Pardubice VII schvaluje zhodnocení plnění Programu rozvoje MO 
Pardubice VII za léta 2019 – 2022 v souladu s čl. VIII, bod 3. 

- pro: 13 

- proti: 0 
- zdrž.: 0 

 

5. Rozpočtové opatření VII č. 7 k rozpočtu Městského obvodu Pardubice VII 

Zprávu uvedl V. Čapek, starosta MO Pardubice VII, jde o financování rekonstrukce 

komunikace Doubravice – Semtín v délce cca 600m, na který již máme PD. 

Rozprava: 

do rozpravy se zapojili – J. Rejda, M. Černík, R. Kalášek, V. Košťál 

Usnesení č.: 176/19-9/2022 
ZMO Pardubice VII schvaluje přesun rozpočtových prostředků (rozpočtové opatření č. 
7) ve výši Kč 3 700 000,-- z běžné rezervy rozpočtu MO Pardubice VII pro rok 2022 do 
kapitoly odboru ŽPOD na položku kapitálových výdajů položky Investiční akce a 
opravy – oblast dopravy. 

- pro: 11 

- proti: 0 
- zdrž.: 2 (V. Košťál, O. Kovařík) 

 

 Diskuse,různé: 

V. Čapek – informace o postupu ve věci odkupu objektu restaurace U Skalů, do rozpravy se 

zapojili – M.Černík, O. Kovařík, V. Košťál, J. Rejda, A. Holická, R. Kalášek, J. Tomšů. M. 

Fuchsa, F. Rais. 

Občanka z Rosic ***** - navrhuje poptávkové řízení u více odhadců, V. Čapek osloví všechny 

odhadce vedené u města Pardubice. 

V. Čapek informuje o návrhu od občana na zřízení místa pro karavany – do rozpravy k tématu 

se zapojili V. Košťál, M. Prokůpek a A. Holická. 

V. Košťál – dotaz na výměnu kotle ÚMO, na aplikaci Pardubice do mobilu a umístění venkovní 

posilovny na Březince, odp. V. Čapek. 

 

Jednání ukončeno v 16.45 hod. Zapsala P. Žďárská 
 

 

Zápis ověřili:  ……………………    …………………………….. 

  

 

 

Starosta MO: …………………………. 

 
 

 

 


